
 
 

 

ПОЛТАВСЬКА ОБЛАСНА РАДА 
 

ПРОТОКОЛ 

засідання постійної комісії обласної ради з 

питань охорони здоров’я та соціального захисту населення 

 

20 жовтня 2022 року                              м. Полтава                                           № 11 

 

Головуючий: Кудацький Олександр Миколайович – голова постійної комісії (в 

режимі відеоконференції). 

 

Присутні: Корнієнко Людмила Василівна – заступник голови постійної комісії 

(в режимі відеоконференції), Величко Ольга Володимирівна – секретар 

постійної комісії (в режимі відеоконференції); Виноград Михайло Васильович 

(в режимі відеоконференції), Гранчак Наталія Степанівна, Середа Максим 

Володимирович (в режимі відеоконференції), Фещенко Олег Володимирович (в 

режимі відеоконференції) – члени постійної комісії. 

 

Відсутні: Ждан Вячеслав Миколайович – член постійної комісії. 

 

Склад постійної комісії – 8 осіб. Присутні – 7 осіб. Засідання є правомочним. 

 

Запрошені та присутні:  

 

Лемешко 

Олександр Миколайович 

 

перший заступник голови Полтавської 

обласної ради (в режимі відеоконференції) 

Бєлоножко 

Олег Вячеславович 

заступник голови Полтавської обласної 

ради 

 

Руроєва 

Лілія Олександрівна 

 

заступник голови Полтавської обласної 

ради 

 

Коморна 

Леся Федорівна 

начальник Управління майном обласної 

ради 

Лисак  

Віктор Петрович 

 

директор Департаменту охорони здоров'я 

Полтавської обласної військової 

адміністрації (в режимі відеоконференції) 

Паутова 

Тетяна Олександрівна 

 

заступник керівника апарату – керуючий 

справами виконавчого апарату обласної 

ради (в режимі відеоконференції) 
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Левакіна 

Оксана Віталіївна 

 

заступник керуючого справами – 

начальник відділу організаційного 

забезпечення діяльності ради виконавчого 

апарату обласної ради 

Синявська  

Тамара Григорівна 

 

начальник відділу юридичного 

забезпечення виконавчого апарату 

обласної ради 

Юрко 

Ігор Вікторович 

 

радник виконуючого обов’язки директора 

Комунального підприємства Полтавської 

обласної ради «Полтавафармація» (в 

режимі відеоконференції) 

Різниченко 

Світлана Борисівна 

головний бухгалтер Комунального 

підприємства Полтавської обласної ради 

«Полтавафармація» 

 

Кудацький О.М., голова постійної комісії, ознайомив присутніх з проєктом 

порядку денного постійної комісії та запропонував взяти його за основу. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 7, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 0. 

ВИРІШИЛИ: 

Взяти запропонований проєкт порядку денного за основу. 

Кудацький О.М., голова постійної комісії, запропонував, у разі відсутності у 

членів постійної комісії пропозицій до проєкту порядку денного засідання 

постійної комісії, затвердити порядок денний в цілому. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 7, проти – 0, утримались – 0, не голосували – 0. 

ВИРІШИЛИ: 

Затвердити порядок денний засідання постійної комісії в цілому. 

 

Сформований порядок денний: 

 

1. Про розгляд матеріалів стосовно збільшення статутного капіталу 

Комунального підприємства Полтавської обласної ради «Полтавафармація». 

2. Про розгляд матеріалів стосовно використання орендної плати 

Комунальним підприємством Полтавської обласної ради «Полтавафармація». 

3. Різне. 

 

 

Кудацький О.М., голова постійної комісії, нагадав, що відповідно до 

Рекомендацій з питань запобігання та врегулювання конфлікту інтересів у 

Полтавській обласній раді у разі наявності у членів постійної комісії конфлікту 

інтересів при розгляді питань порядку денного, вони мають врегулювати його 

шляхом своєчасного самостійного публічного оголошення про це під час 

засідання. 
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Наголосив на необхідності, враховуючи вимоги воєнного стану, з метою 

дотримання заходів безпеки та попереджання витоку інформації, що може 

призвести до обізнаності противника про оборонні заходи в області, під час 

проведення засідання постійної комісії утриматись від здійснення фото - та 

відеозйомок. 

 

Розгляд питань порядку денного. 

 

1. СЛУХАЛИ: Про розгляд матеріалів стосовно збільшення статутного капіталу 

Комунального підприємства Полтавської обласної ради «Полтавафармація». 

Юрко І.В., радник виконуючого обов’язки директора Комунального 

підприємства Полтавської обласної ради «Полтавафармація», ознайомив 

присутніх з основними показниками бізнес-плану проєкту розвитку аптечної 

мережі Комунального підприємства Полтавської обласної ради 

«Полтавафармація», станом ринку фармакологічних товарів Полтавської 

області, ризиками, які можуть виникнути в процесі реалізації бізнес-плану та їх 

страхуванням. 

 

ВИСТУПИЛИ:  

Кудацький О.М., голова постійної комісії, поінформував присутніх про те, 

що наразі в Україні фармацевтичні компанії, у зв’язку з відсутністю попиту на 

продукцію, скоротили обсяг виробництва лікарських засобів на 50-60% та задав 

уточнююче питання стосовно юридичного оформлення права власності на 

приміщення аптек. Наголосив на відсутності у Комунального підприємства 

Полтавської обласної ради «Полтавафармація» ліцензії на право провадження 

господарської діяльності з виробництва (виготовлення) лікарських засобів в 

умовах аптеки, оптової та роздрібної торгівлі лікарськими засобами та права 

власності на приміщення аптек, необхідності побудови великої мережі аптек, 

запропонував можливі напрямки використання 10,0 млн грн з обласного 

бюджету, які плануються для поповнення статутного капіталу Комунального 

підприємства Полтавської обласної ради «Полтавафармація». 

Величко О.В., секретар постійної комісії, порушила питання стосовно 

формування оптових цін на лікарські засоби та звернула увагу на тенденцію 

щодо зменшення попиту на лікарські засоби. 

Середа М.В., член постійної комісії, подякував виконуючому обов’язки 

директора Комунального підприємства Полтавської обласної ради 

«Полтавафармація» за наданий бізнес-план підприємства та зауважив на 

неможливості його детального вивчення за короткий проміжок часу, який був 

наданий до засідання постійної комісії. Задав уточнююче питання стосовно 

відмінностей між КП Полтавської обласної ради «Полтавафарм» та КП 

Полтавської обласної ради «Полтавафармація». 

Виноград М.В., член постійної комісії, повідомив, що комунальні 

підприємства, які зв’язані з фармацевтичною діяльністю ніколи не будуть 

прибутковими та зауважив на недоцільності виділення з обласного бюджету 

10,0 млн грн на поповнення статутного капіталу Комунального підприємства 

Полтавської обласної ради «Полтавафармація».  
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Бєлоножко О.В., заступник голови обласної ради, порушив питання 

стосовно того, які підприємства на даний момент (приватні чи комунальні) 

забезпечують Полтавську область прекурсорами та наркотичними засобами. 

Кудацький О.М., голова постійної комісії, запропонував інформацію 

радника виконуючого обов’язки директора Комунального підприємства 

Полтавської обласної ради «Полтавафармація» Юрка І.В. взяти до відома та 

проголосувати за відповідну рекомендацію. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 6, проти – 0, утримались – 1, не голосували – 0. 

ВИРІШИЛИ: 

Інформацію радника виконуючого обов’язки директора Комунального 

підприємства Полтавської обласної ради «Полтавафармація» Юрка І.В. взяти до 

відома  
 

Кудацький О.М., голова постійної комісії, вніс пропозицію не підтримувати 

виділення з обласного бюджету 10,0 млн грн на поповнення статутного 

капіталу Комунального підприємства Полтавської обласної ради 

«Полтавафармація». 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 6, проти – 0, утримались – 1, не голосували – 0. 

ВИРІШИЛИ: 

Не підтримувати виділення з обласного бюджету 10,0 млн грн на 

поповнення статутного капіталу Комунального підприємства Полтавської 

обласної ради «Полтавафармація». 

 
2. СЛУХАЛИ: Про розгляд матеріалів стосовно використання орендної плати 

Комунальним підприємством Полтавської обласної ради « Полтавафармація». 

Різниченко С.Б., головний бухгалтер Комунального підприємства 

Полтавської обласної ради «Полтавафармація», Коморна Л.Ф., начальник 

Управління майном обласної ради, ознайомили присутніх з розмірами орендної 

плати. Так, зокрема, повідомлено, що на даний момент 50% розміру орендної 

плати перераховується до обласного бюджету решта 50% залишається 

підприємству. Запланований дохід від здачі в оренду приміщень аптек на 2022 

рік очікується в розмірі 80,0 тис. грн, а на 2023 рік – 440,0 тис. грн. 

 

ВИСТУПИЛИ:  

Кудацький О.М., голова постійної комісії, задав уточнююче питання 

стосовно законності здачі в оренду комунальним підприємством Полтавської 

обласної ради «Полтавафармація» приміщень аптек. 

Середа М.В., член постійної комісії, запропонував змінити процентне 

відношення відрахувань, а саме 100% коштів, отриманих від здачі в оренду 

приміщень направляти до обласного бюджету. 

Виноград М.В., член постійної комісії, запропонував 100% коштів, 

отриманих від здачі в оренду приміщень залишати комунальному підприємству 

за умови здійснення комунальним підприємством господарської діяльності. 



 

 
5 

Кудацький О.М., голова постійної комісії, поставив на голосування пропозицію  

члена постійної комісії Середи М.В. та запропонував визначитись і 

проголосувати. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 4, проти – 3, утримались – 0, не голосували – 0. 

Пропозиція не набрала достатньої кількості голосів для прийняття 

рекомендацій. 

Кудацький О.М., голова постійної комісії, поставив на голосування пропозицію  

члена постійної комісії Винограда М.В. та запропонував визначитись і 

проголосувати. 

 

ГОЛОСУВАЛИ: за – 3, проти – 0, утримались – 4, не голосували – 0. 

Пропозиція не набрала достатньої кількості голосів для прийняття 

рекомендацій. 

 

3. Різне. 

 

Виступів не було. 

 

 

 

Голова постійної комісії     Олександр КУДАЦЬКИЙ 

 

 

Секретар постійної комісії     Ольга ВЕЛИЧКО 


